
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Östhammars Sport Klubb Sida 1 av 2 

Närvarande: Jessika Smedjegård, Jenny Änggård, Michael Åkman, L-O 

Olsson, Dan Wadell, Conny Helen 

1. Mötets öppnande 
2. Fastställande av dagordning 
3. Genomgång av föregående protokoll 

 
4. Ekonomi: 
 

Budget:Rapport om budget läget. 
 

Robotgräsklippare: Vi avvaktar beslut om investering tills vi vet 
mer om kostnader kring solcellerna.  

 
Solceller: Åkman gick igenom läget med sponsoring och offerter 
kring investeringen av solceller.  

 
Vattenförbrukning: Mötet beslutar att vi ger Åkman mandat att 
teckna ner oss på förbrukningen.. 

  
Sponsoring: Jessica och Åkman har möte med Fairpay för att se 
över vad som krävs för att bli certifierade. 
En julhälsning kommer att skickas ut till alla våra sponsorer. 
Mötet beslutar att hantverkarsonsoring tas bort från sponsorpolicy  
nästa år. 

 
5. Information 

Aktivitetskalender: Jessica gick igenom aktuella aktiviteter. 
En mall att delas ut till verksamhetsberättelsen ska utarbetas, 
Jenny gör ett förslag.  
Föräldramöte med deltagande av styrelsen skall hållas för våra 
yngsta lag och upp tills de fyller 10 år. 
 
HÖFF: Föreningsträff i Harg 18/11, Jessica rapporterar från 
mötet.  
 
SVFF/UFF: Info från L-O om utbildningar, temakvällar mm 

 
 

6. Fotbollsverksamheten 

Fotbollssektion 

 

 

Östhammars Sport Klubb 
 

Sektionsmöte 27 November 

kl. 18.00 på IP 



  

Östhammars Sport Klubb Sida 2 av 2 

Seniortränare: Conny har träffat tränarstaben. Gert och Kalle är 
klara inför nästa år. Mer info om övriga ledare kommer vid senare 
tillfälle. 
 
Utbildning: Dan informerar om utbildningar som vi planerar inför 
nästa år. 
Genomgång av arbetet som vi gjort med ”Trygghet för alla”, en 
egen ledarkonferens för att gå igenom detta planeras till våren.  

 
 

7. Anläggningar 
 

Fotbollsplaner/IP: Inget att rapportera  
 

Lägergården: Förfrågan från hockeyn att hyra under en cup 
under vintern. Vi beslutar att säga ifrån detta. 

 
8. Övriga frågor 

Söndag 27 januari går årets Intersportmässa. L-O och Jacob åker för 
HÖFF, Camilla och en till åker för ÖSK. 
 
Konstgräs, dags att ansöka om tider. Damerna fixar sina tider själva. L-
O ser till att vi får tider. 
 
Damcupen: Vi har ansök om att anordna cupen igen. Söndag 10 
februari är förslaget på datum för cupen. P07 är laget som ansvarar för 
att sköta försäljning mm. 
 
Nytt med taggar för att ta sig in på Frösåkershallen. Vi får två taggar per 
förening/lag. 

 

9. Nästa möte 
 

Nästa möte 18 december kl.18.00 i klubbrummet. 
  


